
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 11
van MAAIKE DE VREESE
datum: 27 september 2021

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

De Lijn Brugge  -  Inzet elektrische bussen

In het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) 2021 werd 400.000 euro gereserveerd 
onder 001621/01 om drie elektrische bussen in Brugge te herstellen. Uit het antwoord op 
schriftelijke vraag nr. 856 van 15 mei 2020 bleek dat de drie elektrische bussen in 
Brugge sinds 2018 niet meer rondreden. De bussen konden niet gebruikt worden als 
regulier voertuig omdat er een probleem was met de (op)laadinfrastructuur. De 
voertuigen worden regelmatig onderhouden zodat ze in goede staat blijven en, eens het 
oplaadprobleem is opgelost, opnieuw in dienst genomen kunnen worden.

1. Kan de minister extra toelichting geven bij het GIP-project met nr. 001621/01?

2. Kan de minister de laatste stand van zaken geven omtrent het opnieuw operationeel 
maken van de elektrische bussen? Hoe verliep het overleg met de leveranciers om 
een oplossing te vinden voor het probleem?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 11 van 27 september 2021
van MAAIKE DE VREESE

Hiervoor verwijs ik naar het antwoord op de schriftelijke vraag nr. 1020 van 8 april 2021 
van mevrouw Mercedes Van Volcem.


